
درخواست مکرر هواداران 
از باشگاه استقلال

بلیت بیشتر و ارزان تر
بعــد از اینکــه طلســم غیبت هــای 
مکــرر هــواداران اســتقلال در 
ــا  ورزشــگاه آزادی شکســت و ب
مســاعدت مســئولان، آبــی دلان 
ه هــا  ز ما ا بعــد  موفــق شــدند 
را  ن  ب شــا محبو تیــم  ی  ز ــا ب
از ورزشــگاه آزادی تماشــا کننــد 
ــه ســمت  ســیل درخواســت ها ب
باشــگاه اســتقلال روانه شده تا در 
بازی های آتی بلیت های بیشــتری 
فروخته شود. قبل از بازی با ملوان 
سازمان لیگ اعلام کرد که تنها 30 
هزار بلیت به فروش خواهد رسید 
اما هواداران استقلال انتظار دارند 
هــر هفتــه تعــداد بلیــت فروشــی 
بیشتر شود. البته قیمت بلیت ها 
ــالا اســت و هوادارانــی که در  هــم ب
ــوان توانســتند بلیــت  ــا مل ــازی ب ب
ــه قیمت هــا  تهیــه کننــد نســبت ب
ــه داشــتند کــه اگــر باشــگاه  گلای
اســتقلال ترتیبــی اتخــاذ کنــد کــه 
ــد، بدون  قیمــت بلیــت کاهش یاب
شــک رضایــت عمومــی بیشــتری 
ــه  حاصــل خواهــد شــد. باتوجــه ب
ــا حســن نیــت  اینکــه مســئولان ب
به بازگشت تماشــاگران می نگرند 
و سیاســت کلــی نیــز بازگردانــدن 
تماشــاگران به ورزشــگاه ها اســت 
به احتمال زیاد همین خواسته ها 

ــرآورده خواهــد شــد. ــز ب نی

مصدومیت آبی ها را تهدید 
می کند

ادامه گلایه ساپینتو 
از زمین تمرین

ریکاردو ســاپینتو بخــش عمده ای 
ــان  از دلایــل مصدومیــت بازیکن
اســتقلال را ناشــی از فقدان زمین 
تمرین مناسب می داند. او که یک 
ــاً اعلام  ــار در مصاحبــه ای صراحت ب
ــا مشــکل  کــرد باشــگاه اســتقلال ب
زمیــن تمریــن مواجــه اســت و این 
ــران ایــن  ــه مــذاق مدی موضــوع ب
باشــگاه خوش نیامد اما همچنان 
همــان اعتقــادات را دارد و بــدون 
رودربایستی حرف هایش را درباره 
ــه  ــان ب دلایــل مصدومیــت بازیکن
ــان مــی آورد. البتــه ســاپینتو این  زب
ــار اعــلام کــرده ایــن مشــکل در  ب
حال برطرف شــدن اســت تا هوای 
ــران باشــگاه اســتقلال را هــم  مدی
داشــته باشــد و طــوری نباشــد 
ــران اســتقلال تصــور  کــه مدی
کننــد ســرمربی در موضــع ضــد 
مدیریتــی قــرار گرفته اســت. البته 
ــران باشــگاه  بعیــد اســت کــه مدی
ــان فصــل  ــا پای اســتقلال بتواننــد ت
ســرما مشــکل زمین تمرین را حل 
کنند و استقلال باید کج دار و مریز 
ادامه دهد تا فصل سرما به پایان 
برســد و کیفیت زمین های تمرین 

بیشــتر شــود.

سؤالی که ساپینتو باید 
جواب بدهد

چرا رضاوند با 
مصدومیت بازی کرد؟

ــا ملوان  ــازی ب ــد بعــد از ب آرش رضاون
ــا توجه  در مصاحبــه ای اعــلام کــرد ب
به اینکه دســت ســرمربی استقلال 
خالی بود، با مصدومیت در ترکیب 
اســتقلال قــرار گرفــت. ایــن گفتــه 
دقیقاً در تضاد با اظهارات ســاپینتو 
ســرمربی  اســت.  ــازی  ب از  بعــد 
اســتقلال در نشســت خبری بعد از 
بازی وقتی درباره مهری حرف می زد 
به این نکته اشــاره کرد که دســتش 
ــوده امــا  ــاز ب ــی کامــلاً ب در خــط میان
ترجیح داده از مهری استفاده کند. 
ــوده بایــد  ــاز ب اگــر دســت ســاپینتو ب
ــد را هم نیمکت نشــین  آرش رضاون
ــه چنــدان  ــازی ن می کــرد و در ایــن ب
چالش آفریــن دقایق کمتــری از این 
ــا احتمال  هافبــک بهــره می گرفت ت
مصدومیت او کاهش یابد. رضاوند 
اکنون یکی از بهترین های استقلال 
ــا آســیب  محســوب می شــود و اگــر ب
مواجه شود، استقلال لطمه زیادی 

می بینــد.

 zزوم

حسین حسینی

بازگشت کاپیتان

حســین حســینی به دلیل مصدومیت دو بازی اســتقلال)بازی با ســپاهان 
و ملــوان(را از دســت داد و بــه جــای او علیرضــا رضایــی در ترکیــب اصلــی 
تیــم قــرار گرفــت؛ امــا از قــرار معلــوم مشــکل مصدومیــت حســینی 
 برطــرف شــده و می توانــد اســتقلال را مقابــل تیــم مــس همراهــی کنــد. 
اگــر کاپیتــان اســتقلال برگــردد؛ رضایــی بــاز هــم بایــد نیمکــت نشــینی را 

تجربــه کنــد.

روزبه چشمی

رضایت از روزبه

نمایــش ضعیــف ســیاوش یزدانــی مقابل ســپاهان و پنالتی کــه تیم حریف 
داد باعث شــد تا متهم به کمک کاری شــود و ســاپینتو که پیش از این هم 
دلخوشــی از او نداشــت ایــن بازیکــن را در لیســت خــروج گذاشــت، به این 
ترتیب روزبه چشــمی در بازی با ملوان زوج دفاعی داســیلوا بود و ســاپینتو 
از عملکــرد او در ایــن دیــدار راضــی بــود و بــه احتمــال زیــاد در بــازی با مس 

هــم زوج داســیلوا خواهد بود.

از کمپ آبی
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 zگزارش

 zسوژه روز

درخواست دوستانه مدیران استقلال از ساپینتو

از آمانوف بازی بگیر
بعد از اینکه باشــگاه اســتقلال در خارج 
کــردن نــام آمانــوف از لیســت نــاکام 
مانــد و مشــخص شــد تــا زمانی کــه این 
بازیکــن ازبــک راضی به جدایی نباشــد، 
هیــچ اقــدام یک ســویه ای نمی تــوان 
درخصــوص قــرارداد او انجــام داد، 
مدیران باشــگاه اســتقلال دست به کار 
شــدند و قصــد دارنــد ســاپینتو را مجاب 
کننــد تــا آرام آرام ایــن بازیکــن را به بازی 
بگیــرد تــا آنهــا ناچــار نباشــند نیم فصــل 
دیگــر دســتمزد مفــت بــه ایــن بازیکــن 
بدهنــد. آمانــوف در نیم فصــل دقایــق 
بســیار اندکــی در ترکیب اســتقلال بوده 
و عمــلاً جایــی در تفکــرات ســرمربی 

اســتقلال نداشــته اســت. 
ســاپینتو قصــد داشــت بــا ایــن روش 

آمانوف را به ســمت در خروج اســتقلال 
ســوق دهــد و کاری کند کــه خود بازیکن 
از ایــن تیــم جــدا شــود امــا آمانــوف در 
صحبتی که با مدیران باشــگاه استقلال 
داشــت صراحتاً اعلام کــرد قصدی برای 
جدایــی نــدارد و می خواهد تا آخرین روز 
قراردادش در استقلال بماند. شاید اگر 
آمانوف هم ایرانی بود باشــگاه استقلال 
بــه ماننــد یزدانــی او را در لیســت خــروج 
قرار می داد و به شکل یک طرفه قرارداد 
او را فســخ می کــرد امــا تبعــات شــکایت 
ایــن بازیکــن خارجــی بــرای باشــگاه 
اســتقلال کــه هنــوز در فیفــا پرونــده بــاز 
دارد، ســنگین اســت و در مواجهــه بــا او 

نمی تــوان ریســک کــرد. 
به همین دلیل مدیران باشگاه استقلال 

قیــد اخــراج ایــن بازیکــن را زدنــد و بــه 
ســاپینتو هــم توصیــه کرده انــد کــه در 
ادامــه لیــگ بیشــتر از ایــن بازیکــن بهره 
بگیــرد تــا بعــد از پایــان لیــگ باشــگاه 
استقلال از سوی کارشناسان و هواداران 
زیرتیــغ انتقــاد قرار نگیرد کــه بازیکنی را 
در اختیــار داشــت کــه کمتریــن بــازی را 
در ترکیــب ایــن تیــم انجام داد و باشــگاه 
هــم تمــام وکمال پولش را پرداخت کرد. 
البتــه نظیــر ایــن اتفاقــات در ســال های 
گذشــته کــم در باشــگاه اســتقلال رخ 
نــداده امــا ظاهــراً فتح اللــه زاده روی 
هزینه هــای جــاری باشــگاه اســتقلال 
خیلــی حســاس شــده و قصــد نــدارد بــه 
ماننــد برخــی مدیــران پــول اضافــی بــه 
بازیکنــان بدهــد و بــه همیــن دلیــل هم 

هســت کــه بــه گوش ســرمربی رســانده 
بایــد اقداماتــی انجــام شــود تــا آمانــوف 
نیــز آرام آرام در چرخــه تیمــی قرار بگیرد 
و لااقــل پولــی کــه هزینــه ایــن بازیکــن 
می شــود، در جهــت بــازی گرفتــن از 
او باشــد نــه اینکــه آمانــوف هــر روز بــه 
محــل تمریــن بیایــد، عکــس بگیــرد و 
بعــد از تمریــن راهــی خانــه اش شــود و 

اســتراحت کنــد. 
گفته می شــود خود ســاپینتو هم درباره 
ایــن ماجــرا کمــی عقب نشــینی کــرده و 
چراغ ســبز نشــان داده کــه در بازی های 
آتــی بیشــتر بــه آمانــوف توجــه کنــد تــا 
شاید نگرانی مدیران استقلال نیز بابت 
مبالغی که هزینه این بازیکن می شــود، 

کاهــش یابد.

نقــل و انتقــالات اســتقلال آن طــور 
یــن باشــگاه وعــده  کــه مدیــران ا
داده بودنــد پیــش نرفــت و بــا وجــود 
جدایــی ســیاوش یزدانی از اســتقلال 
و قراردادن نام این بازیکن در لیســت 
خــروج حتــی جای خالــی ایــن بازیکن 
هــم پــر نشــده اســت. بــا اســتناد بــه 
صحبت هایــی کــه فتح اللــه زاده یــک 
هفتــه پیــش دربــاره نقــل و انتقــالات 
بــه زبــان آورد، ایــن باشــگاه بایــد دو، 
ســه بازیکــن شــاخص بــه خدمــت 
می گرفــت امــا حــالا اســتقلال بــه 
نقطــه ای رســیده که فقط قصــد دارد 
جــای خالــی ســیاوش یزدانــی را که به 
دلایــل انضباطــی از اســتقلال جــدا 

شــد، پــر کنــد.
زگــی  تا بــه  کــه  یــی  بــا صحبت ها
مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال انجــام 
داده و صراحتــاً اعــلام کــرده اشــکان 
دژاگــه و کاوه رضایــی در اولویــت این 
باشــگاه قــرار ندارنــد و از فهرســت بــه 
نوعــی حــذف شــده اند ایــن ســؤال در 
ذهــن هــواداران اســتقلال بــه وجــود 
آمــده کــه حقیقتــاً مدیــران باشــگاه 
اســتقلال چــه طــرح و برنامــه ای برای 
پر کــردن جای ســیاوش یزدانی دارند 
و بــا چــه تدابیــری می خواهنــد تیــم را 

قــدری تقویــت کننــد؟
در همیــن راســتا خبرهــای ضــد و 
نقیض بســیاری از باشــگاه اســتقلال 
بیرون می آید و گفته می شود مدیران 
باشــگاه اســتقلال در حــال توافــق 
بــا یــک بازیکــن آفریقایــی هســتند و 
برخی هــم معتقدند که خرید بازیکن 
جدید با کمک ســاپینتو انجام خواهد 
شــد و ایــن مربــی نــام یــک بازیکــن 
برزیلــی را بــه باشــگاه داده تــا آنهــا 

مذاکــرات خــود را انجــام دهنــد.
امــا حالــت ســومی هــم وجــود دارد 
فــل  ن غا ز آ ا یــد  نبا کــه 
شــد. در ایــن بــاره نیــز 
ز  ا یــی  ل ها نقل قو
ســتقلال  ا ه  شــگا با
بیرون می آید و گفته 
ن  یــرا مد د  می شــو

اســتقلال ممکن اســت اساســاً جذب 
بازیکــن جدیــد را منتفــی کــرده و بــا 
همیــن بازیکنان لیــگ را ادامه دهند.

ز  هنــو ل  ســتقلا ا ه  شــگا با لبتــه  ا
پیرامــون ایــن موضــوع اظهــار نظــر 
رســمی نداشــته اســت امــا همیــن که 
فتح الله زاده رســماً اعــلام کرد دژاگه و 
رضایی در لیســت این باشــگاه حضور 
ندارند ممکن اســت بخشــی از اجرای 

همیــن پــروژه باشــد.
هیــچ بعیــد نیســت در آینــده ای نــه 
ه  مــل باشــگا چنــدان دور مدیرعا
اســتقلال در مصاحبــه ای اعــلام کنــد 
کــه پرونده جذب بازیکنــان به دلایلی 
بســته شده و این باشــگاه دیگر قصد 
ندارد در راســتای تقویــت تیم بازیکن 

بــه خدمــت بگیــرد.
ایــن سیاســت البتــه خواســته دلــی 
مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال هــم 
للــه زاده در برخــی  هســت. فتــح ا
نشســت ها بــا اعضــای هیــأت مدیــره 
و دیگــر مشــاوران خــود بارهــا اعــلام 
کــرده تیم بســیار خوبی داریــم که نیاز 
به تقویت شــدن ندارد. او حتی بعد از 
جدایــی یزدانی نیز به برخی دوســتان 
نزدیــک خــود گفتــه ایــن جدایــی هــم 
نبایــد از لحــاظ فنــی تأثیــری در رونــد 

اســتقلال بگــذارد.
اعتقــاد مدیریــت باشــگاه اســتقلال 
در واقــع ایــن اســت کــه تیم بــا همین 
ســرمایه ها نیــز قــادر اســت بــه جلــو 
حرکــت کنــد و حتــی قهرمــان شــود. 
للــه زاده و یارانــش اســتقلال  فتح ا
ننــد. هرچنــد  را تیــم کاملــی می دا
کــه شــاید اگــر آنهــا از ابتــدای فصــل 
ســکان هدایــت ایــن تیم را در دســت 
داشــتند، بــه گونــه دیگــری بخصوص 
در بحــث پرداخت ها عمــل می کردند 
و شــاید برخــی بازیکنان کــه اکنون در 
تیــم حضــور دارنــد، از اســتقلال کنــار 
گذاشــته می شــدند یــا بــه خدمــت 
گرفتــه نمی شــدند امــا همیــن تیــم 
نیــز از نــگاه مدیــران اســتقلال تیــم 
مطلوبــی اســت کــه قابلیــت کســب 
عنــوان قهرمانی و بازگشــت به کورس 

را دارد.
ه  یــن حــال مســئولان باشــگا ا بــا 
اســتقلال در مســیر جــذب بازیکــن 

جدید قدم خواهند برداشــت اما باید 
توجه داشــت که خرید بازیکن جدید 
خارجــی به این ســادگی ها هم ممکن 
نیســت و باشــگاه اســتقلال به دلیــل 
درگیــری با پرونده های خارجی ممکن 
اســت نتوانــد گزینــه ای را که ســاپینتو 

می خواهــد بــه خدمــت بگیــرد.
نتیجــه اینکــه تــا آخــر هفته سیاســت 
نقــل و انتقالاتــی باشــگاه اســتقلال 
مشــخص خواهــد شــد و مدیــران آبی 
آنچــه در ذهــن دارنــد را رو خواهنــد 

کــرد.
تکملــه: اســتقلال در ســه بــازی آینده 
مقابــل مــس، نفت مســجد ســلیمان 
و پیــکان نیــز بعیــد اســت چالــش 
آن چنانی پیش رو داشــته باشد. هیچ 
بعید نیســت موفقیــت در این بازی ها 
بــه کلــی پــروژه جــذب بازیکــن آزاد را 
ببندد و بهانه دست مدیران استقلال 
بیفتــد که چون تیــم روی روال پیروزی 
افتــاده و دوبــاره جان گرفتــه؛ بنابراین 
بــا همین بازیکنان می تواند در مســیر 

قهرمانــی قدم بــردارد.

حذف موقت کاوه و اشکان از لیست استقلال

x آبی ها به دنبال آقای

مهدی مهدی پور

ساپینتو ریسک نمی کند

مهــدی مهدی پــور هافبــک دفاعی اســتقلال چند وقتی اســت کــه مصدوم 
اســت و نمی توانــد برای اســتقلال بازی کند. مهدی پــور در بازی با مس هم 
به احتمال زیاد بازی نخواهد کرد چون ســاپینتو نمی خواهد ریســک کند و 
ایــن بازیکــن را زودتــر از موعد به زمین بــازی برگرداند در این صورت امکان 
تکرار مصدومیت هست.مهدی پور یکی از بازیکنان خوب استقلال است 

و قطعاً بازگشــت او ســاپینتو را خوشحال می کند.

فتح الله زاده در برخی 
نشست ها با اعضای 
هیأت مدیره و دیگر 
مشاوران خود بارها 

اعلام کرده تیم بسیار 
خوبی داریم که 

نیاز به تقویت شدن 
ندارد. او حتی بعد از 

جدایی یزدانی نیز 
به برخی دوستان 

نزدیک خود گفته این 
جدایی هم نباید از 

لحاظ فنی تأثیری در 
روند استقلال بگذارد


